

南區區議會（2008-2011）第六次特別會議議程
Agenda for the 6th Special Meeting of the Southern District Council (SDC)
(2008-2011)

日期：2010年5月24日 (星期一)	Date: Monday, 24 May 2010
時間：下午5時30分	Time: 5:30pm.
地點：香港香港仔 香港仔海傍道3號 逸港居一字樓 南區區議會會議室	Venue: SDC Conference Room 1/F, Ocean Court, 3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong.

議程 Agenda

- 一、 擬議改劃前黃竹坑邨用地的土地用途
(議會文件 54/2010 號)
 1. Proposed Amendments to Land Use Zoning of the Ex-Wong Chuk Hang Estate
(SDC Paper No. 54/2010)
- 二、 《香港仔及鴨脷洲分區計劃大綱草圖》的修訂項目
(議會文件 55/2010 號)
 2. Amendments to Aberdeen and Ap Lei Chau Outline Zoning Plan
(SDC Paper No. 55/2010)
- 三、 其他事項
 3. Any Other Business

南區區議會秘書處
2010年5月
Southern District Council Secretariat
May 2010

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區區議會網頁 (http://www.districtcouncils.gov.hk/south_d/chinese/minutes.htm)，而會議紀錄則須待下次會議正式通過後，方會上載至網頁，一般需時三個工作天。公眾人士如欲索取各項議程的會議紀錄，請致電 2814 5800 與南區區議會秘書處聯絡。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. A summary report of the meeting in English will be uploaded to SDC homepage (http://www.districtcouncils.gov.hk/south_d/english/minutes.htm) within 10 working days after the minutes of meeting is officially endorsed in the following SDC meeting. For English translation of the minutes on any specific items, please contact the SDC Secretariat at 2814 5800.